
Protokół Nr 3.14

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 17 grudnia 2014 roku w godzinach 1400– 1510

Obrady Komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Ewa Awramik.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
17 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 15.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Tomasz Dawidowski i Andrzej Surynt.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds Organizacji Pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 Przedstawiciel Ełckiego Centrum Kultury – Waldemar Pieńkowski,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zofia Pietkiewicz.

Przyjęty porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia Komisji do projektów uchwał:.
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2014,  

3) w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w roku 2015,

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta
Ełku,

5) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  23  grudnia  2014  r.
i dotyczących prac Komisji.

4. Przyjęcie raportu z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta
Ełku na lata 2008-2018” za rok 2013.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodnicząca  Komisji  Ewa  Awramik  zapoznała  zebranych  z  propozycją  porządku

obrad. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  zgłosił  wniosek,  by  w  pkt.  3.
z  proponowanego  porządku  obrad  -  Opinia  Komisji  do  projektów  uchwał  nie  omawiać
projektów pod nr 4-6, gdyż nie dotyczą one merytorycznie prac Komisji.
Członkowie  Komisji  jednomyślnie;  w  głosowaniu  jawnym  –  12  głosami  „za”  przyjęli
proponowany porządek obrad jw. z wnioskowaną zmianą.

Do punktu  2 
Przewodnicząca  Komisji  Ewa Awramik zwróciła  się  o  zgłaszanie  uwag do protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 2.2014 z dnia 11 grudnia 2014 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  



Do punktu  3
1  i  2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027, który zawiera zmianę:
W załączniku Nr 1 do uchwały dokonuje się zmiany w roku 2014, w tym:
1. Zwiększa się dochody bieżące 2014 r. o kwotę 227 211 zł, w tym z tytułu: 
      subwencji – 206 968 zł i dotacji na zadania własne z zakresu pomocy społecznej 
     20 243 zł,
2. Zwiększa się wydatki 2014 r. o kwotę 365 730 zł, w tym:    
    a) zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 294 252 zł (na realizację projektu: 
         „Przyjazne e-urzędy na Warmii i Mazurach” – 4 182 zł, na wydatki oświaty 173 262 zł, 
        świetlice szkolne – 1 000 zł, dotację dla ECK w Ełku – 172 286 zł, na realizacje projektu
       „Jaśniejsze sąsiedztwo” - 3 522 zł, zmniejsza się wydatki bieżące Straży Miejskiej 
       o kwotę 60 000 zł),
     b) zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 71 478 zł (zmniejsza się wydatki 
          majątkowe na: realizację projektu „Jaśniejsze sąsiedztwo” o kwotę 3 522 zł, 
          zagospodarowanie terenów komunalnych – 6 500 zł,  zwiększa się wydatki na: zakupy 
         inwestycyjne w stołówkach szkolnych – 15 000 zł, plażę miejską na os. Jeziorna 
        – 6 500 zł, zakupy inwestycyjne Straży Miejskiej – 60 000 zł),   
3. Zmniejsza się przychody budżetu 2014 o kwotę 138 519 zł z tytułu spłat pożyczek 
     udzielonych - 1 390 000 zł (ECK w Ełku – spłata przełożona na rok 2015) 
    raz zwiększenia przychodów z tytułu wolnych środków o kwotę 1 528 519 zł.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił następnie projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Ełku na 2014 rok w części merytorycznie dotyczącej prac Komisji:
II) w zakresie  dochodów i wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez Wydział
Edukacji:
1. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 1 w Ełku w rozdziale 80110 przenosi się pomiędzy
paragrafami  wydatkowymi  kwotę  22.935  zł.  Zwiększa  się  plan  wydatków  na  zakup
materiałów i wyposażenia, zakup usług remontowych, zakup usług pozostałych oraz zakup
usług telefonii stacjonarnej. Zmniejsza się plan wydatków osobowych, zakup energii, zakup
usług  zdrowotnych,  zakup  usług  telefonii  komórkowej,  podróże  służbowe,  różne  opłaty
i składki oraz szkolenia pracowników. Przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatkowymi są
niezbędne  w  celu  realizacji  bieżących  prac  remontowych  związanych  z  przywróceniem
ciągów  komunikacyjnych  od  strony  ul.  Armii  Krajowej,  zamknięcie  wiatrołapu  dwóch
odrębnych,  prowadzących  do  różnych  kondygnacji  budynku  drzwi  eliminujących  ruch
w obrębie klatki schodowej od ul. Małeckich, co znacząco poprawi bezpieczeństwo i komfort
termiczny szkoły. W bibliotece zostaną dokupione regały, wyposażenie, tablice informacyjne
oraz zostanie zakupiony laptop do pracy dla specjalisty BHP.
2.  Na  wniosek  Dyrektora  Miejskiego  Przedszkola  Światełko  w  Ełku  w  rozdziale  80104
przenosi  się  pomiędzy paragrafami  wydatkowymi  kwotę 20.000 zł.  Zwiększenie  w planie
wydatków  na  zakup  materiałów  i  wyposażenia,  zmniejszenie  planu  wydatków  na
wynagrodzenia.  Przesunięcia  pomiędzy  paragrafami  pozwolą  na  zakup  i  doposażenie
przedszkola  w  nowe  zabawki  i  wyposażenie  sal  w  nowy  sprzęt,  którego  brakuje
w  przedszkolu.  Zabawki  ulegają  zniszczeniom,  a  na  nowy  zawsze  brakowało  środków.
Oszczędność  na  wynagrodzeniach  spowodowana  jest  zatrudnieniem  młodej  kadry  oraz
wynikiem absencji chorobowej pracowników. 

3. Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę ogółem 189.262 zł z tytułu zwiększenia
części oświatowej subwencji ogólnej dla Miasta Ełk na 2014 rok ze środków rezerwy budżetu
państwa,  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  wyposażenia  w  sprzęt  szkolny  i  pomoce
dydaktyczne  pomieszczeń  do  nauki  dzieci  6-cio  letnich.  Na  wnioski  Dyrektorów  szkół
zwiększa się budżety szkół o kwoty ogółem:
- Szkoła Podstawowa nr 2 – 5.000 zł



- Szkoła Podstawowa nr 3 - 15.000 zł
- Szkoła Podstawowa nr 4 – 15.000 zł
- Szkoła Podstawowa nr 5 - 10.000 zł
- Zespół Szkół Samorządowych – 20.000 zł
- Szkoła Podstawowa nr 7 - 25.000 zł
- Szkoła Podstawowa nr 9 – 20.100 zł
- Gimnazjum nr 1 – 20.000 zł
- Gimnazjum nr 3 – 70.150 zł
- Zmniejszenie w rozdziale  80195 – pozostała  działalność oświaty paragraf 4330 – zakup
usług  od  innych  jest  o  kwotę  10.988  zł  w  celu  zabezpieczenia  środków  w  planach
finansowych szkół dla pełnej realizacji zadania.
4.  Na  wniosek  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  5  w  Ełku  przenosi  się  pomiędzy
paragrafami  wydatkowymi  w rozdziale  80101 kwotę ogółem 3.030 zł.  Zwiększa się  plan
finansowy na  zakup  usług  pozostałych,  zmniejszając  plan  finansowy na  opłaty  za  usługi
telekomunikacyjne,  zmniejszenie  planu  na  podróże  służbowe  oraz  zmniejszenie  na  różne
opłaty i składki.
5. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 w Ełku przenosi się pomiędzy rozdziałami
kwotę 18.500 zł. Zmniejsza się plan finansowy na zakup energii, zwiększa się plan finansowy
w rozdziale 80148 na zakup materiałów i wyposażenia oraz na zakupy inwestycyjne. 
6. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w porozumieniu z Dyrektorem Szkoły
Podstawowej nr 7 przenosi się pomiędzy paragrafami i pomiędzy szkołami w rozdziale 80101
kwotę 5.000 zł.  zwiększa się  plan finansowy na zakup usług w SP 3,  zmniejsza się plan
finansowy na zakup energii w SP 7. 
7.  W  Dochodach  gromadzonych  na  wydzielonych  rachunkach  oraz  wydatkach  nimi
finansowanych w 2014 roku zmiany w zakresie:
Rozdziału  80104  –  w  Miejskim Przedszkolu  Perełka  –  zwiększa  się  dochody i  wydatki
o kwotę 16.000 zł z tytułu zwiększonych dochodów z wpływów za usługi z przeznaczeniem
na wydatki bieżące związane z funkcjonowaniem przedszkola.
V)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji,
Sportu i Kultury:
Zwiększenie dotacji dla ECK w Ełku – dział 921 rozdział 92113 § 2480 o kwotę 172 286 zł.
W wyniku kontroli Departamentu Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego Urzędu
Marszałkowskiego  Województwa  Warmińsko  –  Mazurskiego  realizacji  projektu
„Modernizacja budynku ECK oraz wyposażenie w kino” na ECK nałożono korektę finansową
w kwocie w kwocie 126.286 zł oraz 46.000 zł odsetek.
Źródło finansowania: wolne środki.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Ełku na lata 2014-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  (jeden  radny
w trakcie  głosowania opuścił  salę obrad)  -  jednomyślnie zaopiniowali  pozytywnie projekt
uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2014 rok. 

3)  Z-ca Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia
Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2015.
Wojewoda  Warmińsko-Mazurski  w  Rozstrzygnięciu  nadzorczym  stwierdził  nieważność
w całości uchwały nr XLVIII.451.2014 Rady Miasta Ełku z dnia 29 października 2014 r. w
sprawie przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu Miasta Ełku z organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego
(Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w załączeniu).



W związku  z  tym  opracowany  został  projekt  uchwały  rocznego  programu  współpracy
uwzględniający w/w rozstrzygnięcie Wojewody.

Zgodnie z art. 5a  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie (Dz. U. z 2003 r. Nr 96, poz. 873 z późn. zm.) Rada Miasta Ełku corocznie
przyjmuje uchwałę w sprawie przyjęcia  rocznego programu współpracy samorządu miasta
Ełku  z sektorem pozarządowym w zakresie działalności pożytku publicznego.

Ełcki Program Współpracy określa zasady współpracy finansowej i niefinansowej, 
w szczególności zadania i kwoty na realizację zadań własnych samorządu miejskiego
w  Ełku  przez  podmioty  określone  w  ustawie  o  działalności  pożytku  publicznego
i o wolontariacie (otwarty konkurs ofert); priorytetowe działania dotyczące współpracy oraz
zespoły doradcze  i opiniujące złożone z przedstawicieli organizacji pozarządowych, radnych
Rady Miasta w Ełku i pracowników Urzędu Miasta w Ełku.

Przyjęcie  Ełckiego  Programu  Współpracy  przez  Radę  Miasta  w  Ełku  warunkuje
opracowanie  i  przyjęcie  Zarządzenia  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  sprawie  szczegółowej
procedury zlecenia realizacji zadań samorządu w roku i ogłoszenie otwartego konkursu ofert.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 15 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 15 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie przyjęcia  Ełckiego Programu Współpracy samorządu
miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego w roku 2015.

4) Komisja zapoznała się z projektem uchwały  zmieniającym uchwałę w sprawie ustalenia
składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Ełku.

5) w pkt. Inne uchwały z porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 23 grudnia 2014 r.
i dotyczące prac Komisji – Komisja nie omawiała i nie opiniował innych projektów.

Do punktu  4
  Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Katarzyna  Podlecka  omówiła  raport

z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008-2018”
za rok 2013.
Zgodnie z uchwałą Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 roku w
sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata
2008 –  2018” oraz uchwałą Nr XX.181.2012 Rady Miasta Ełku z dnia 29 maja 2012 roku
zmieniającą uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 roku w
sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Miasta  Ełku na  lata
2008 – 2018”,  Wydział Polityki  Społecznej  Urzędu Miasta Ełku dokonał corocznej oceny
realizacji  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Miasta  Ełku  na  lata  2008 –
2018” w 2013 roku, na podstawie danych posiadanych przez Wydział oraz uzyskanych od
instytucji  i  organizacji  realizujących  politykę  społeczną  w naszym mieście   (szczegóły w
raporcie).
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionego raportu, w głosowaniu wzięło
udział 15 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 15 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie raport z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku
na lata 2008-2018” za rok 2013.
 
Do punktu  5

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  ze  chciałby  poruszyć  sprawę
nagłośnioną przez media i dotyczącą dyskusji na temat listu Pani Minister odnośnie zajęć
opiekuńczo-wychowawczych  w  czasie  przerwy  świątecznej.  Została  szkołom  przekazana
informacja, że nie jest to czas wolny dla nauczycieli. Jeśli chodzi o nasze miasto, będzie to
dotyczy wyłącznie szkół podstawowych. Jeśli zajdzie taka potrzeba, będą zapewnione zajęcia



opiekuńczo-wychowawcze w zależności od potrzeb zgłoszonych przez daną szkołę. Opiera
się to na tym, że rodzice powinny zostać poinformowani o takiej możliwości i taką potrzebę
zgłaszać dyrektorowi placówki.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  powiedział,  że  należałoby
zwrócić  baczniejszą  uwagę  na  repertuar  piosenek,  które  są  odtwarzane  na  dyskotekach
szkolnych czy innych imprezach otwartych. Repertuar należy dobrać bardziej pieczołowicie
i uczulić na tą kwestię osoby odpowiedzialne.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  jest  to  jeden  z  tematów,  jaki
zostanie poruszony na najbliższej naradzie z dyrektorami szkół.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział,  że chciałby wyjaśnić szczegółowiej
jeden punkt ze zmian w budżecie  miasta  dotyczący nałożenia na Ełckie Centrum Kultury
korekty finansowej w kwocie w kwocie 126.286 zł oraz 46.000 zł odsetek. Musimy zwrócić
tę kwotę Urzędowi Marszałkowskiemu w Olsztynie.

Przedstawiciel Ełckiego Centrum Kultury Waldemar Pieńkowski powiedział,że chciałby
wyjaśnić  zaistniałą  sytuację.  Kwota,  którą  będziemy  musieli  zwrócić  to  około  6-7%
otrzymanej kwoty dofinansowania.
Otrzymaliśmy  dofinansowanie  z  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa  Warmińsko  –
Mazurskiego na realizację projektu „Modernizacja budynku ECK oraz wyposażenie w kino”.
Z tych  środków wykonana została  modernizacja  budynku  ECK, m.in.  roboty zewnętrzne,
elewacja,  wyposażenie  sali  widowiskowej,  zakup  sprzętu  nagłaśniającego.   Cały  projekt
został  rozbity na około 18-20 postępowań przetargowych z zamówień publicznych.  W tej
chwili przy przeprowadzonej kontroli zakwestionowany część wydatków w niektórych z tych
postępowań przetargowych. Przygotowania i  przetargi  były przeprowadzone w 2010 roku,
natomiast kontrola w 2014 roku.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  –  czy  jest  osoba,  która  jest
odpowiedzialna za zaistniałą obecnie sytuację?

Przedstawiciel Ełckiego Centrum Kultury Waldemar Pieńkowski – obsługę prawną tych
przetargów  prowadziła  Pani  Agnieszka  Piktel.  W tej  chwili  wystąpiono  o  korektę,  którą
będziemy  musieli  zapłacić  warz  z  odsetkami.  Najprawdopodobniej  wystąpimy  na  drogę
prawną,  by  te  wydatki  zrekompensować.  Kwestionowana  jest  tutaj  podstawa  prawna
odrzucenia  jednej  z  ofert  –  brakowało  pewnych  dokumentów,  oferta  była  niekompletna.
Naszym zdaniem mogliśmy to zrobić,  jednak zdaniem kontrolujących nie mieliśmy prawa
żądać brakującego dokumentu. W tej chwili chcemy tą kwotę zapłacić na następnie zwrócić
się do wszystkich właściwych instancji o zwrot tych pieniędzy.

Radny  Tomasz  Przekop  zaproponował,  by  tematem  szczegółowiej  zajęła  się  Komisja
Rewizyjna.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  zgłosił  wniosek,  by  Komisja
zaopiniowała potrzebę tego wydatku pozytywnie.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 15 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie konieczność zapłaty korekty finansowej  w kwocie w kwocie 126.286 zł  oraz
46.000 zł odsetek nałożonej na Ełckie Centrum Kultury.

Radny Tomasz  Przekop  poruszył  sprawę  naprawy niedoróbek  na  „Orliku”  przy Szkole
Podstawowej nr 4. Czy zostało to wykonane? Jak wygląda sprawa miarkowania kar, o które
wystąpiła firma?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  – część usterek została  usunięta  ze środków na
zabezpieczenie od wykonawcy. W obrębie boiska zostały do poprawienie 2-3 zadolenia.

Radca  Prawny  Zofia  Pietkiewicz  –  chodzi  tutaj  o  firmę  „Kaszub”,  zgłosiliśmy
wierzytelność po naliczeniu kar umownych i potem usterki były wykonywane ze środków
gwarancyjnych. Dokładnie zostanie ta kwestia sprawdzona i udzielimy odpowiedzi.

Radny Andrzej  Koc  zwrócił  się  z  pytaniem odnośnie  możliwości  modernizacji  placów
zewnętrznych miejskich przedszkoli.



Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski – temat próbowaliśmy wprowadzić ze
środków zewnętrznych, niestety nasze 4 przedszkola do tego projektu nie weszły.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – są środki w ramach inicjatywy lokalnej i już przy
kilku przedszkolach takie place zabaw w ramach tej inicjatywy lokalnej zostały wykonane.

Radny Tomasz Przekop – gdzie są prowadzone zajęcia wychowania fizycznego w SP nr 5,
gdy nadal wyłączona jest z użytku hala sportowa? Czy już wiadomo, kiedy będzie gotowa
ekspertyza?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli jest odpowiednia pogoda, starsza młodzież
ćwiczy na zewnątrz budynku. Młodsze klasy na korytarzach szkolnych. Ekspertyza dachu
i dźwigarów powinna być gotowa po 20 grudnia br. Prawdopodobnie przyczyną uszkodzenia
jest źle wy sezonowane drewno, z którego wykonano dźwigary. Nie wygląda to dramatycznie,
są już jakieś wstępne sugestie, co do napraw. Jeśli ten raport się pojawi, przedstawimy do
Komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Ewa Awramik zwrócił  się  z  wnioskiem do członków Komisji
o  przygotowanie  propozycji  do  planu  pracy  Komisji  na  następne  posiedzenie.  Następnie
Przewodnicząca  przypomniała  o  piątkowym spotkaniu  opłatkowym i  koncercie  w Ełckim
Centrum Kultury – należy potwierdzić obecność.

Radny Nikodem Kemicer poinformował, że w poniedziałek 22 grudnia o godz. 16-ej można
będzie można posłuchać kolęd pod Szkołą Artystyczną przy ul. Armii Krajowej.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Ewa Awramik


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

